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Odgovor na poslansko vprašanje dr. Franca Trčka v zvezi z modernizacijo učnih 

akvarijev

Poslanec Državnega zbora Republike Slovenije dr. Franc Trček je na Vlado Republike Slovenije 

naslovil naslednje vprašanje v zvezi z modernizacijo učnih akvarijev.

»Čeprav se radi pohvalimo, da imamo pravico do vode vpisano v ustavo, je žalostno dejstvo, da 

ne premoremo, za razliko od sosednjih držav, sodobnega učnega akvarija, ki bi na ustrezen 

način predstavljal pestrost morskih in rečnih biotopov, kar bi potrebovali na vseh ravneh 

formalnega in neformalnega izobraževanja. V zvezi s tem vlado sprašujem:
- Kdaj bo prišlo do resne in ustrezne modernizacije Akvarija Piran in Akvarij-

terarija Maribor?

- Iz katerih finančnih virov bosta izvedeni ti izobraževalni naložbi?

- Kakšna bo kadrovska sestava trenutno kadrovsko podhranjenih ustanov po 

procesu prenove in politika dolgoročnega financiranja delovanja obeh 

ustanov?«

Vlada Republike Slovenije podaja naslednji odgovor:

Akvarij Piran, ki je v upravljanju Gimnazije, elektro in pomorske šole Piran, je bil iz sredstev 

ministrstva, pristojnega za izobraževanje, v celoti obnovljen in moderniziran v letu 2009 

(uporabno dovoljenje je bilo pridobljeno v oktobru 2009). 

Omenjeni akvarij je bil pred desetletji učni akvarij, ko je še obstajal izobraževalni program s 

področja ribištva, ki pa se ne izvaja več. Akvarij sedaj obiskujejo pretežno učenci osnovne šole. 

Kljub temu, da se omenjeni izobraževalni program ne izvaja več, Gimnazija, elektro in pomorska 

šola Piran zanj še vedno skrbi, vendar ne kot del javne službe, temveč v okviru izvajanja tržne 

dejavnosti. Akvarij je tako pretežno samovzdržen, obremenjuje pa tudi državni proračun, saj vse 

potrebne administrativne, računovodske in tehnične naloga izvaja omenjena srednja šola, ki se 

financira iz državnega proračuna. Srednja šola si prizadeva pridobiti sredstva za posodobitev 

akvarija preko projektov, vendar z vidika srednješolske dejavnosti akvarija ni mogoče financirati, 

saj, kot rečeno, ne sodi v srednješolsko izobraževanje. Glede na navedeno tako iz državnega 

proračuna za delo z akvarijem tudi ni mogoče zagotoviti drugačne kadrovske sestave, saj ne gre 

za izvajanje javne službe.

Seveda je pričakovati, da bi bilo tudi lokalni skupnosti v interesu sodelovati pri financiranju 

akvarija, vendar do sedaj tega interesa ni izkazala.

V zvezi z Akvarij – terarijem, Maribor, vas seznanjamo, da je ta v lasti Mestne občine Maribor, 

zato se Vlada Republike Slovenije do navedenih vprašanj v zvezi z njim ne more opredeliti.


